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Zápis z 1. jednání Programového výboru Místní akční skupiny svatého Jana 

z Nepomuku, z.s., ze dne 25.5.2023 ve Spáleném Poříčí 

Přítomni: Pavlína Jandošová, členka PV; DAOS PLUS, s.r.o. (Radovan Sochor), místopředseda PV; Město 

Spálené Poříčí (Jindřich Jindřich), předseda PV; N.O.S. – Nepomucký ornitologický spolek, z.s.  (Václav 

Kovář), člen PV, Nepal, z.s. (Pavel Kroupa), člen PV 

Zahájení jednání v 16:10 hodin 

1. Představení a schválení programu – představila Adéla Mašková, schváleno jednomyslně 

2. Prodloužení smlouvy o kontokorentním úvěru – Adéla Mašková informovala přítomné o možnosti 

prodloužit o rok čerpání kontokorentního úvěru 900 tis. Kč pro MAS SJN nebo o jeho navýšení na 

částku 1,5 mil Kč v případě, že tuto částku Česká spořitelna schválí. Úvěr slouží především 

k předfinancování provozu MAS a překrytí doby, než dojde k proplacení průběžných plateb. Úvěr 

prakticky znamená především finanční nezávislost na půjčkách od obcí, jež jsme využívali v minulosti. 

O navýšení částky jsme požádali především se souvislostí s koncem programového období a koncem 

podpory provozu MAS z IROP a přechod na provozní podporu z OPTP. Operační program Technická 

pomoc proplatí náklady spojené s provozem MAS teprve tehdy, až dojde k úplnému vypořádání 

s IROP, což může trvat i více než půl roku.  

O výši úvěru a jeho schválení budeme hlasovat na příštím jednání.  

Programový výbor bere na vědomí čerpání kontokorentního úvěru od České spořitelny, a.s. ve výši 

900 000 Kč, při zajištění směnkou a zástavou účtu a jeho možném navýšení. 

 

3. Příprava projektu MAP Jan Ámos Komenský – Adéla Mašková informovala přítomné o přípravě 

nového projektu MAP v novém programovém období.  Chtěli bychom projekt podat v červenci 2023, 

abychom plynule navázali na končící projekt. Řídící výbor MAP schválil, že nositelem nového projektu 

má být MAS SJN. Projekt nejen vytváří synergie v území při spolupráci s obcemi, které zřizují školy a 

školky, ale i s klíčovými aktéry ve vzdělávání, učiteli, řediteli a širší veřejností. 

Pro: 5       Proti: 0     Nehlasoval: 0 
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Programový výbor schvaluje podání žádosti o dotaci do programu Jan Ámos Komenský. 

 

4. Přechod z IROP na OPTP – Adéla Mašková informovala přítomné o přípravě nového projektu na 

provoz MAS, který plynule naváže na projekt IROP 4.2, 6. výzva. Projekt je možné podat již nyní, 

nicméně Rozhodnutí bude vydáno až po finálním vypořádání s IROPem. Provozní dotaci v max 

výši 10338635 Kč bude možné čerpat až do roku 2028. 

Programový výbor bere na vědomí přechod na Operační program Technická pomoc. 

 

5. Volby do Programového výboru a Výběrové komise MAS SJN – Adéla Mašková v souvislosti 

s končícím funkčním období současného PV dotázala přítomné členy, zda zvažují opětovnou 

kandidaturu. Všchni přítomní záměr kandidovat potvrdili. Dalším kandidátem do PV je město 

Nepomuk zastoupené panem Vladimírem Vokurkou. Volby do výběrové komise proběhnou 

současně s volbou PV. Hlasování bude tajné v souladu s jednacím a volebním řádem MAS. 

Programový výbor bere na vědomí volby do PV a VK MAS. 

 

Zapsala: Mgr. Adéla Mašková, manažerka MAS a SCLLD, dne 25.5.2023 

Ověřil: Ing. Jindřich Jindřich, předseda programového výboru 

 

 


